
Izvod iz zapisnika sa 6. sjednice Vijeća roditelja OŠ Draganići održanog 18.06.2024. godine u 18 sati

DNEVNI RED:
1. Usvajanje zapisnika s  5. sjednice Vijeća roditelja
2. Izvješće o radu s darovitima (podaci traženi mailom),
3. Izvješće o rezultatima nacionalnih ispita u Oš Draganići (usporedba po razredima i predmetima u 

odnosu na prethodnu školsku godinu te rangiranje škole na županijskoj i državnoj razini),
4. Dopuna Izvješću  o humanitarnoj akciji realiziranoj 27.4.2024.g.,
5. Prezentacija dopisa Vijeća roditelja o provedbi cjelodnevne nastave,
6. Rasprava o odazivu i uspjehu Fokus grupe, održane 22.05.2024.
7. Izvješće i rasprava o radu vijeća roditelja u tekućoj školskoj godini.
8. Razno

Sjednica je započela s radom u 18.10 sati.

Na sjednici je bilo prisutno 8 od 10 predstavnika Vijeća roditelja uz ravnateljicu Maricu Jurčić.
Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1) Zapisnik je jednoglasno usvojen.

Ad 2) Ravnateljica je dala izvješće o radu s darovitim učenicima. Smatra da se darovitom djecom radilo kroz
organizirane izlete, radionice te kroz B1 aktivnosti, no zaključak je da nema sustavnog provođenja rada s
darovitom djecom kao ni praćenje njihovog napredovanja, a plan će biti izrađen u rujnu. Dani su prijedlozi i
ideje kako posvetiti više pažnje nadarenoj djeci poput dodatnih radionica koje bi se sufinancirale sredstvima
namijenjenima Cjelodnevnoj nastavi. 
Ad 3) Ravnateljica je prezentirala izvješće o rezultatima nacionalnih ispita u školi- rezultati su pokazali da su
učenici 4. razreda koji su pisali ispite iz Hrvatskog jezika (-7.2%) i Matematike (-7.3%) ostvarili rezultate ispod
prosjeka na razini države i županije, dok su iz ispita Prirode i društva ostvarili  iznad prosjeka ( +0.8%). Na
nacionalnim ispitima učenici osmog razreda naše škole od državnog prosjeka su bolji iz Biologije (+0.7%) i
Hrvatskog jezika (+4.8%) dok su lošiji  iz  Engleskog jezika (-12.4%),  Matematika (-3.6%),  Povijest (-6.6%),
Geografije (-5.1%), Fizike (-7.9%) i Kemije (-14.1%).  

Ad  4)  Član  vijeća  tražio  je  putem  zajedničke  grupe  dopunu  izvješća  o  humanitarnoj  akciji  odnosno
informaciju  o imenima i  prezimenima obitelji  koja su bila  obuhvaćena akcijom, no s  obzirom na to da
navedeni član nije  bio prisutan kako bi  čuo pripremljeno traženo izvješće članovi  vijeća jednoglasno su
odlučili da se ne čitaju imena obitelji iako je popis pohranjen u školi.

Ad 5) Predsjednica Vijeća ukratko je iznijela glavne točke dopisa o provedbi cjelodnevne nastave kojeg će se
poslati Karlovačkoj županiji te Ministarstvu obrazovanja, a odnosi se na manjak slobodnog vremena djece za
bavljenje sportovima koje žele, malo provođenja vremena s obitelji, umor i manjak koncentracije u zadnjim
satima nastave, neopremljenost škole te spora javna nabava itd.

Ad  6)  Vijeće  roditelja  izrazilo  je  nezadovoljstvo  načinom  pozivanja  roditelja  na  fokus  grupu  (grupa
organizirana od strane Ministarstva vezano za provedbu cjelodnevne nastave). Vijeće smatra da nije bilo
jasnih kriterija već su roditelji pozvani prema preferencijama ravnateljice, no ravnateljica smatra da su svi
bili pravovremeno obaviješteni i da se vodila prema parametrima za koje je smatrala da su bili relevantni. 



Ad 7) Predsjednica Vijeća izvijestila je prisutne o cjelogodišnjem radu Vijeća roditelja. Vijeće roditelja  učinilo
je rad Vijeća roditelja transparentnim objavljivanjem izvoda zapisnika na web stranicu škole,  izvještavanjem
roditelja  putem  grupa  čime  se  potaknula  i  suradnja  s  ostalim  roditeljima.  Također   je  predlagalo
organiziranje tribina i predavanja na temu ovisnosti, zalagalo se za organizirana dežurstva učitelja za djecu
na autobusnoj stanici. Davana su mišljenja i prijedlozi stručnoj službi u svrhu poboljšanja discipline  i uvjeta
rada učenika koji žele neometano pratiti nastavu, prijedlozi i mišljenja o sigurnosti djece u školi i oko nje te
predlagala o zaštiti od nasilja  općenito.  Predlagali  su se načini  poboljšanja atmosfere u školi,  isticanje i
vrednovanje  izvrsnosti  te  smo  se  zalagali  za  povratak  sustava  vrijednosti  gdje  se  znanje,  trud  i  lijepo
ponašanje cijeni i vrednuje. Realizirana je humanitarna akcija, prijedlozima se tražio način smanjenje cijene
izleta. Davana su mišljenja i  prijedlozi o početku provođenja cjelodnevne nastave, školskog kurikuluma i
organizacije  rada  škole,   tražena  je  anketa  među  učenicima i  roditeljima  o  zadovoljstvu  cjelodnevnom
nastavom te su se ukazivali svi uočeni problemi i nepravilnosti u svrhu stvaranja boljih uvjeta za sve učenike.
U skladu  s  tim,  Ministarstvu i  županiji  prezentirana  su  i  mišljenja  te  prijedlozi  roditelja  o  nedostacima
cjelodnevne nastave u svrhu prilagodbe i poboljšanja projekta. 

Ad 8) Pod temi razno članovi vijeća iznosili su prijedloge i komentare vezano za ispunjavanje obrasca pod
točkom dopunske nastave gdje roditelji ne mogu trenutno procijeniti  iz kojih predmeta bi njihovom djetetu
u budućnosti trebala dopunska nastava, a ravnateljica je navela da će se učitelji najesen prema testovima
odrediti ima li manjkavosti, odnosno treba li kome dopunska nastava te će se oformiti grupa.
Ravnateljica je navela da je otvoren natječaj za psihologinju, a što se tiče formiranja prvih razreda, trenuto
se broje 24 učenika, od kojih je 9 dobilo odgodu.
Član Vijeća upoznao je prisutne o problemu  financiranja maturalnog putovanja za asistenticu te ukoliko se
ne pronađu sredstva niti učenik neće moći putovati. Za navedeni problem obratili su se Općini koja je nakon
tri  mjeseca  negativno  odgovorila.  Ravnateljica  navodi  da  s  obzirom  na  to  da  je  maturalno  putovanje
neobavezan izlet  nije  postojala mogućnost financiranja putovanja.  Članovi  vijeća jednoglasno su odlučili
poslati obavijest po matičnim grupama kako bi se prikupili novci.

Sastanak je završio u 20.15 h.


